



Naib Canselor menyampaikan anugerah kepada pelajar cemerlang Fakulti Bioteknologi dan Sains Biomolekul.



Pelajar menyaksikan pameran penyelidikan sempena Hari Terbuka Biotech baru-baru ini.

# Biotech sambut ulang tahun pertama

**SERDANG (4 Ogos)** – Fakulti Bioteknologi dan Sains Biomolekul (Biotech), Universiti Putra Malaysia (UPM) meraikan sambutan ulang tahun penubuhannya yang pertama dengan pelbagai aktiviti menarik.

Antara aktiviti yang menarik perhatian warga kampus ialah Hari Terbuka Biotech 2005 yang diadakan selama enam hari menyaksikan sambutan hangat di kalangan warga fakulti dan masyarakat kampus.

Program yang berlangsung ini disusun rapi dengan pelbagai aktiviti yang memberi peluang kepada mahasiswa mengambil bahagian dalam pameran dan forum kerjaya serta mengenali dengan lebih dekat lagi Fakulti Biotech yang giat membangun ini.

Majlis perasmian program ini berlangsung pada 4 Ogos dan dirasmikan oleh Menteri Pengajian Tinggi, Datuk Dr. Shafie Mohd Salleh.

“Mahasiswa perlu sentiasa bersaing antara satu sama lain untuk menjadi yang terbaik antara yang terbaik dalam era globalisasi hari ini yang amat sengit,” kata Shafei dalam ucapan perasmian tersebut.

Oleh : **LEELAWATI SUBRAMANI**  
(Pelatih FBMK)

Foto : **Ihsan Fakulti Biotech**

Teks ucapan beliau dibacakan oleh Timbalan Ketua Setiausaha Pembangunan, Dato’ Dr Zulkefli A.Hassan yang mewakilinya dalam majlis yang diadakan diperkarangan bangunan makmal fakulti itu baru-baru ini.

“Di samping cemerlang dalam pendidikan, aktiviti luaran juga adalah nilai-nilai tambah atau added-value dalam diri mahasiswa yang membolehkan mereka menjadi marketable malah rebutan di pasaran pekerjaan kelak,” katanya lagi.

Sementara itu, Dekan Biotech, Prof. Dr. Abu Bakar Salleh menyatakan bahawa BioTech UPM komited untuk menjadi pusat latihan dan percambahan penyelidikan bioteknologi yang cemerlang serta bergiat dalam pelbagai bidang penyelidikan bioteknologi yang berfokus kepada agrobioteknologi dan bioteknologi industri.

“Kaedah terkini seperti biologi molekul, kejuruteraan gen, bioinformatik dan kultur tisu tumbuhan, telah menjadi kaedah rutin pe-



Pertandingan fesyen 'pakaian kertas surat khabar' mengiasi aktiviti hari terbuka Biotech.

nyelidikan di BioTech UPM dan kami menggalakkan perkongsian pintar dengan sektor swasta bagi menaik taraf nilai penyelidikan UPM,” katanya.

Pada majlis yang sama Biotech menyampaikan hadiah dan penghargaan kepada mahasiswa cemerlang dalam pencapaian akademik di fakulti.